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Abstract (en)
[origin: CN105088734A] A method of operating an ironing appliance comprising a tank for generating steam under pressure, characterized in that
during operation of the apparatus is carried out with the following steps: -extraction, for example by pumping, at least one part of the water present
in the tank to send it to a device for reducing the amount of scale contained in the water, -recovery of the month part of the water treated by the
device to send it to a water reserve, called clean, provided on the unit, -sending to the vessel, for example by pumping, at least a portion of the water
present in the clean water supply.

Abstract (fr)
Procédé de fonctionnement d'un appareil de repassage comportant une cuve pour la génération de vapeur sous pression, caractérisé en ce que lors
du fonctionnement de l'appareil on procède aux étapes suivantes : - Extraction, par exemple par pompage, d'au moins une partie de l'eau présente
dans la cuve pour l'envoyer vers un dispositif pour réduire la quantité de tartre contenu dans l'eau, - Récupération d'au mois une partie de l'eau
traitée par le dispositif pour l'envoyer vers une réserve d'eau, dite propre, ménagée sur l'appareil, - Envoi vers la cuve, par exemple par pompage,
d'au moins une partie de l'eau présente dans la réserve d'eau propre.
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